Maples PTA Walkathon for Heart Health



Friday, February 14, 2020

- We invite families to join us in raising funds for the Maples PTA. The PTA pays for field trip busses, events, and the end of the year carnival.
- Each student will raise funds by asking family and friends to sponsor them to walk for health & to support the school. Sponsors can pledge any amount for students to walk.
- Each student who raises \$20.00 will receive a <u>walkathon t-shirt</u>. Students and classes will also have an opportunity to earn a number of prizes and awards based on their participation.

• Important Dates

Pledge sheets and money due:

Walkathon:

February 14

Winners announced:

February 14

Thank you for your support, Maples Elementary PTA

سباق المشي من أجل صحة القلب الجمعة الموافق 14 شباط 2020

ندعوكم للانضمام إلينا من أجل جمع الأموال لدعم جمعية الأهالي والمعلمين لمدرسة مايبلز. حيث أن هذه الجمعية تدعم بدورها المدرسة و هي التي تساعد في دفع مصاريف حافلات الرحلات المدرسية (الباص) و الأنشطة التي تُقام داخل المدرسة وكذلك مهرجان نهاية السنة الدراسية.

سيقوم كل طالب بجمع الأموال من خلال مطالبة الأسرة والأصدقاء برعايتهم للمشي من أجل الصحة ودعم المدرسة بالتبرع بأي مبلغ صغيرا كان أم كبيرا.

سيحصل كل طالب جمع 20 دو لارًا على قميص خاص بهذا الحدث يلبسه أثناء سباق المشي. كما سنتاح للطلاب والصفوف الدر اسية الفرصة لكسب عدد من الجوائز بناءً على مشاركتهم.

واريخ مهمة:

- إستمارة التبرع و الأموال المجموعة مقرر إعادتها إلى المدرسة يوم 22 يناير (كانون الثاني)
 - سباق المشي يكون يوم 14 شباط, والإعلان عن الفائزين سوف يكون يوم 14 شباط أيضا.

نشكر لكم دعمكم



Maples PTA Walkathon

Pledge Form and Money Due January 22, 2020

Pledges for:_____

Grade: Teacher:

On Friday February 14, 2020, I will be participating in the Maples School Walkathon. I will have 30 min to complete as many laps as possible around the course. The funds collected will be used to help pay for field trips, assemblies, and much more. I hope you can help by donating			
SPONSOR NAME	PHONE NUMBER	DONATION AMOUNT	

All students will receive a token and an award for walking. Students who raise \$20 dollars or more will receive a *walkathon t-shirt* to wear on the day of the event. Additional prizes will be awarded for the winning classrooms and for students collecting \$30, \$40, \$50 and more.

Please circle only one choice: T-Shirt Shirt~ Youth XS, Youth S Youth M Youth L Youth XL Adult S Adult M Adult L Adult XL

سباق المشي مع لجنة الأهالي و المعلمين

إستمارة التبرعات والأموال المجموعة مقرر تسليمها يوم 22 يناير 2020

		التيرع إلى:	
		الصف:معلمة الصف:	
يوم الجمعة 14 شباط (فبراير) 2020, سوف أشارك في سباق المشي لمدرسة مايبلز. سيكون لدي 30 دقيقة لأكمل أكبر عدد ممكز من اللفات حول الدورة. سيتم إستخدام الأموال التي تم جمعها للمساعدة في دفع ثمن الرحلات الميدانية والتجمعات وأكثر من ذلك بكثير. آمل أن تساعد مدرستنا بالتبرع.			
قيمة المبلغ المتبرع به	رقم الهاتف	إسم الراعي (المتبرع)	

سوف يحصل جميع الطلاب على شهادة رمزية وجائزة للمشي. الطلاب الذين يجمعون 20 دو لار أو أكثر سوف يحصلون على قميص خاص بالحدث يرتديه الطالب أثناء سباق المشي. سيتم منح جو ائز إضافية للصفوف الدراسية الفائزة والطلاب الذين يجمعون 30 دو لارًا و 40 دو لارًا و 50 دو لارًا أو أكثر.